



Ke leu ku ba ñöth ka dänjie ic Te ye Tuany nhom Luk thïn

Akut kóc luk luök kóc tuany ke nhïim yeñj wëtde ic?

Akut kóc luk luök kóc tuany ke nhïim e akut kañ pial guöp – te ye kóc lui thin. Ace abañ kák pial guöp wula akut ilac.

Alonj Akut kóc luk luök kóc tuany ke nhïim, MHRT abï te bi yï kuony thïn tak. Kóc wët tak aaye kek col kóc akut Kóc akut aalëu ku bïk aa bääny luk (MHRT), akim wula kóc akut bai. Raan akut bai e raan ce ya akim wula bäny luk ku anañ ke njic ku bi kony tēktēk wēl ic.

(MHRT) Akut kóc luk luök kóc tuany ke nhïim e piñ ten yin ku akut lui yin e lac/dem yin. (MHRT) Akut kóc luk luök kóc tuany ke nhïim e wēt tak

1. Lon adē ka yin adhil bäänydu/rēērdi ic; ku
2. Ku te ye yin luöi e lac thïn ku/te muk yin thïn (cimen wula ke yi ye raan wic ku ba rēē pan-akim

Ku ten kóc lui ten wal, (MHRT) alëu ku bi akut luk luök kóc tuany ke nhïim tak

1. Ten kóc tuany töu pan-akim, ku ye niin lonj kädē ke lëu ku bi raan kek nyai tecit ten niin lonj; ku
2. Ke ci göt athöric (cimen ke lëu ku bi raan loi ku ke ci lëu ku bi looi).

(MHRT) Akut kóc luk luök kóc ci tuany ke nhïim aci lëu ku bi te bi yin wal dek thïn wula ye arakdē ye wal dek.

Yekede bi yēn dhaman luöñdie piñ ku lëu röt ba la?

Yin abï athör yï lëk ye nen bi luöñdu looi ku te bi yen looi thïn yök te ye athör tuöc thïn ye col post.

Luk aye luoi te cit te wiēc yen, tedun rēērdi yin thïn wula pan-akim kóc tuany ke nhïim akut bai ic. Luöñdu alëu ku bi loi ke yi daai e kóc wula ajotwēl (thelpun) wula video. Te wic yin yen ku bi luöñdu looi thelpun wula cöt video, ka yi col akut luk luök kóc tuany ke nhïim (MHRT).

Yin aci lëu ku ba la ku ba la piñ luöñdu ic, ku lakin, e kam gam ku ba nañ ke luel. Yin aci lëu ku ba la luöñdu ic yï röt. Yin alëu ku ba raan muk yin nyai, raan machok wula mathdu ku bi kony. Te ci yin ye lëu ku ba bēn luk ic, ka yin alëu ku ba kedun ye tak gam tēn (MHRT) akut luk luök kóc tuany ke nhïim ka ca caath wula ba email göt tene akut luk luök kóc tuany ke nhïim wula juöop (MHRT). Ku na ci la lukic, ka akut kóc luk luök kóc tuany ke nhïim abi wēt tak.

Yeñj lëu ba looi ke luk kic guo jök?

Te wic yin yen ky ba athör cæth röt thaap, ka dhil thiön ic ke luöñdu ki guo ben. Abañ athör abï tuoc ten yin ke luk ki guo jök. Yin alëu ku ba kuony yök ten kockun yï muk, machok wul pamäthku. Yin alëu ku ba athörkēn tuoc te (MHRT) akut kóc luk luök kóc tuany ke nhïim wula ba ya gam ten kek akölaköl.

Kóc yin dem aa lëu ku bi te le yin tuerj ya göt alonj tuanydu/niöop guöp ku la tuerj. Kek aa dhil yin yiēk abañ athör niin kadhorou iic ke luöñdu. Kuen ken ku na le ke wic ku ba thiēc ka yï thiēc akutdun



lui yin ilac. Yin alëu ku ba bëer thïn te le yen ke wïc ku ba mat thïn. Kockun muk yin, macdu thok wula pamäthku aa lëu ku bik yin kony ku ba kuen.

Yin alëu ku jam kek raan wär cï kuany ku bi ya kony wula koc yin lac kony te bi yin la luŋdu ic thïn. Yin alëu ku ba yäp bäny luk ku bi kony (mami), cok alon ce yen ke wïc. Ku kam kök ka (MHRT) akut luk luök koc tuany ke nhïim aabi raan luk kuany ten yin. Ku na ye keya, ka bäny luk abi col. Ku ba wël juëc njic alon tiët nyin ic raan luŋdu, nem webthad (website) (MHRT) akut koc luk luök koc tuany ke nhïim wula thiëc akut koc lui yin ilac.

Yenŋ looi luŋdie ic?

Luŋ (MHRT) akut koc luk luök koc tuany ke nhïim ace thoŋ kek luŋdit bai. Yin alëu ku ba nyuc tarbetha lom yon amat ic.

Lukic ela koc karou ku koc ka nuan alon (MHRT) akut koc luk luök koc tuany ke nhïim agut koc lui yin ilac. Yin alëu ku ba nan kony yin ku raan töŋ luk muk nyiendu ic. (MHRT) Akut koc luk luök koc tuany ke nhïim aalëu ku bik rëer yot kek yin wula aa lëw ku bik raan mat jam ajotwelic (thelphun) wula video. Te ci yin la luk rin wal wula pial guöp ku bi yin caath, ka bänydit luök a dhil rër thïn, luoiden e wët ku bik ke wïc bai ya buoth ic.

Luk e ya ken koc lik, ku rin ken, ka koc ce koc yi muk, koc yin luöi ilac wula koc yin kuony aaci lëu bik rëer yot.

Koc akut aabi röt teet ten yin ku ba kek njic rin ku bi yin kek ya col. Acin wët ku ba kek ya col "bänydit".

(MHRT) Akut koc luk luök koc tuany ke nhïim abi jam kek yin, raan yin kony ku akut yi luöi ilac abi thiëc thuocol (kin thiëc) ku bik njic ye kede le yin tuenj. Yin abi ya yiëk kam ku ba wëtdu ya luel. Apath ku ba jam ke kek te rëm yin ke kek, wula raandun tou nyiendu ic, wula wek wedhie. Akut koc lui yin ilac aabi kek thiëc la tuenjdu, dëm ku muk ka ye wïc ku pial guöp.

Ku (MHRT) akut koc luk luök koc tuany ke nhïim abi yin thiëc, akutdun lui yin ilac ku jol koc kök ku bak jal yot ku bik wët lö tak. Yin ku jol aa koc ke ci bën lukic aabi kek cal ciën yon amat. (MHRT) Akut koc luk luök koc tuany ke nhïim alëu ku bi ke cik tak lëk yin nyinc wula aa lëu kä ku bi tak ku looi akölda. Ku keya, ke ci tak abi göt athör ic ku gëm yin nïin kädhorou iic.

Yenŋ röt looi luŋdie cök?

Yin alëu ku ba athör ke ci tak thiec. Te bi kën luoi thin acin göt athör ci gäm ic kek ke ci tak wula ka yin alëu ku ba (MHRT) akut koc luk luök koc tuany ke nhïim col.

Yin ala yic ku ba ben nany ke ci (MHRT) akut koc luk luök koc tuany ke nhïim tak ic te ye luök koc tuany ke nhïim looi thïn nïin 60 ic jok cök aköl e tek wët. Wël kök alon kenken alëu ku bi yök te Luŋ koc tuany ke nhïim looi thïn te col yin (07) 3082 0554 wula te gët yin email registrarmhc@health.qld.gov.au.

Wël kök

Wël kök rin (MHRT) akut koc luk luök koc tuany ke nhïim, ka yi tïnj Akut Koc luk luök koc Tuany ke nhïim

(07) 3338 8300 / enquiry@mhrt.qld.gov.au